Key to exercises
III. 1. granted   2. departure   3. abroad   4. adapt

   5. domestic   6. accustomed   7. command   8. descended

IV. 1. plans on   2. lived through   3. dreamed of   4. take on

   5. hit the target   6. host to   7. economize on   8. in turn

V.  1. sadness   2. weakness   3. carelessness   4. illness

    5. darkness   6. kindness   7. laziness   8. nervousness

VI.  1. noisy   2. wealthy   3. sunny   4. lucky

     5. tasty   6. healthy   7. sleepy   8. icy

VII.  1.It is necessary for the manager to finish the whole task before leaving for a holiday.

     2. It is a shame to take so much money for doing so little.

     3. It is our responsibility to help people around us who are in trouble.

     4. It is a surprise for us all to realize he has been cheating us.

     5. It is pleasant for the mother to see her daughter growing into a young lady.

VIII.  1. as long as she got her father’s agreement

      2. As long as you set a goal for yourself

      3. As long as she covers all expenses herself

      4. as long as she does her routine job well

      5. As long as you never lose heart

IX.   1. For most parents, the decision to send children abroad for study is made after careful thinking. They will try to have everything worked out before their children leave.

2. Jack has only been working for three months, so, for lack of experience, he will have difficulty finishing the task alone.

3. As long as you specify what we are expected to do, we’ll try our best to help you get everything ready.

4. Susan had thought she would adapt to life there soon, but she found later things were not so easy, and she began to feel homesick. 

5. Tension descended on these children when it was time for departure, since they didn’t know whether they could adapt to the life without parents.

X.  1. 他们都是因为同样的原因赴美的--- 学会说流利英语、完成中学学业及尽可能了解美国的生活方式.

2. 对大多数学生来说, 至少要经过6个月的精心筹划才能做出到国外去学习的决定.

3. “ 对我来说,” 17岁的格洛里亚·马卡托说:“学会讲英语及体验这种经历比从美国政府那里拿到一张证书更为重要.”
4. 甚至那些计划留在美国完成两个学期的中学课程的年轻学生也很难找到接待家庭. 在到达美国时一切都已安排得妥妥帖帖的只是极少数.

5. 学生们在等待美国国内班机把他们带到在美国的临时家庭时, 越发感到紧张.从那时起一切都得靠自己了.

XI.  1. B  2. A  3. C  4. C  5. B  6. A  7. C  8. C  9. B  10. A  11. C  12. B

     13. A  14. A  15. A  16. B  17.C  18. A  19. B  20. C
